
Протокол
№ 26

Днес 23.04.2009 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседание отсъстваха 
следните общински съветници:

Г-н Станислав Станоев
Д-р Тодор Тодоров
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция “ХД” при Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-жа Миленка Маркова – Н-к отдел „Счетоводство” при Община Монтана
г-жа Юлия Игнатова – Гл.експерт „Строителство” при Община Монтана
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС –

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, в залата присъстват 28 общински съветници 

имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. Предварително ви е раздаден проекта за 
Дневен ред на днешната сесия. Моля за допълнения ако има за включване на нови точки в Дневния ред. 
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, у-ми гости, 
позволявам си въпреки, че до тук от началото на годината спазвах Правилника да не вкарвам 
извънредна точка, но днешния повод е хубав и се налага да реагираме малко по-бързо и затова на 
вашето внимание една бих казал протоколна точка, но тя е изключително важна за нас. Тя има 
отношение към актуализиране на общинския бюджет в тази част, че ще освободим резерв от собствени 
средства в следствие на подкрепата на Министерски съвет с Постановление 72 за два обекта 
бул.”Ал.Стамболийски” и „Веренишка”. Използвам случая да благодаря на групите, на Коалиция за 
Монтана, на Герб, на Коалиция за България и на Атака, затова че се съгласихте и реагирахме толкова 
бързо. Предлагам наистина това да бъде точка първа от Дневния ред, ако не възразявате, за да дам 
възможност на финансистите да работят и не само те, а в 187 от 264 български общини в момента това 
нещо също така се случва. За нас това е добър повод, защото 1 мил.лв. си е 1 мил.лв. въпреки резерва 
на 90% това е възможност за работа в едни условия в които знаете по обясними причини собствените 
приходи на всичките български общини и на държавата като цяло са в затруднено положение. Затова аз 
Ви представих г-н Председател Докладната записка, моля Ви за решение и за подкрепа за това нещо. 
Всеки един от съветниците ще получи в рамките на днешната пленарна сесия копие от всичко, което го 
интересува в тази посока. Старая се да го кажа съвсем накратко, защото това е един хубав повод в 
труден и в тежък момент и затова ви моля да подкрепите тази докладна, защото тя е за доброто на 
гражданите на Монтана и се надявам разбира се това нещо да го направите. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за предложението. Аз също правя предложение за 
включване в Дневния ред по повод свикване на Общо събрание на „В и К” ООД и нашето участие в 
това събрание във връзка с приемане отчета на дружеството. Докладната, която предполагам ви е 
раздадена и по нея има становище на ПК по ТСУ. Предлагам да Бъде като т.2 след тази която току що 
предложи Кмета на общината. Други предложения по Дневния ред? Не виждам. Гласуваме двете 
предложения за включване в днешния Дневен ред, а именно Докладна записка от Златко Живков-Кмет 
на Община Монтана, относно актуализиране на Общинския бюджет за 2009 година, повода вече беше 
съобщен. Моля, онези от вас, които са „за” включването на тази докладна, като т.1 от Дневния ред да 
гласуват 

„за” – 30, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0 
Приема се  
Втора точка, която предлагам за включване, относно приемане на решение на Общото събрание 

на „В и К” ООД, гр.Монтана и да упълномощим нашият представител да гласува „за” решенията по 
точките, които са изброени в Докладната записка. Моля онези от вас, които са „за” включване в 
Дневния ред, като т.2 тази Докладна записка, моля да гласуват
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„за” – 30, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0 
Приема се  
Моля, онези от вас, които са „за” този Дневен ред оформен с допълненията, които направихме 

моля да гласува 
„за” – 28, 

„против” – 0, 
„въздържали се” – 1
Приема се  

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-88/23.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

актуализиране на Общинския бюджет за 2009 година.
2. 08-01-87/21.04.09 г. Докладна записка от Светлин Николов Лазаров – Председател на 

Общински съвет – Монтана, относно приемане на решение на Общото събрание на „В и К” ООД, 
гр.Монтана. 

3. 08-01-82/09.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
актуализиране на Общинския бюджет за 2009 година.

4. 08-01-78/07.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
одобряване командировки за І-во тримесечие на 2009 год. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет – Монтана.

5. 08-01-81/09.04.09 г. Докладна записка от Светлин Николов Лазаров – Председател на 
Общински съвет – Монтана, относно избор на нов състав на Общински Обществен съвет за съдействие 
и помощ при извършване на дейност по социално подпомагане. 

6. 08-00-74/13.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, програма 
за оптимизация на мрежата от общински училища за учебната 2009/2010 г. на Община Монтана. 

7. 08-01-79/07.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
молба от Пенка Каменова Петрова за опрощаване на дълг от недобросъвестно получени социални 
помощи.

8. 08-01-64/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удостояване на Димитър Младенов Димитров с Почетния знак на Община Монтана

9. 08-01-65/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удостояване на Районна библиотека „Гео Милев” с Почетния знак на Община Монтана.

10. 08-01-80/07.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удостояване на Кирил Атанасов Маринов – дарител, с Почетния знак на Община Монтана.

11. 08-01-83/10.04.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удостояване на Негово Високопреосвещенство Видинския Митрополит Дометиан с Почетния знак на 
Община Монтана и 08-01-77/07.04.09 г. Докладна записка от Общински съветници в Общински съвет –
Монтана, относно удостояване Негово Високопреосвещенство Видинския Митрополит Дометиан с 
отличие на Община Монтана “Почетен знак”. 

12. Питания.

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
актуализиране на Общинския бюджет за 2009 година.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По т.1 от днешния Дневен ред, моля вносителя г-н Златко 
Живков-Кмет на Община Монтана.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници, аз казах 
преди малко кой е повода и аз мисля, че това е хубав повод за подкрепа в този момент. За нас това е 
капиталовата програма на общината, затова ще бъдем подкрепени частично за бул.”Ал. Стамболийски” 
и за „Веренишка”, който го има в капиталовия списък, който е приет в Общинския Бюджет на Монтана 
за 2009 год. е един наистина плюс в този момент. Постановление №79 на МС излезе, има копие от 
Министерството на финансите за всички български общини. Имахме работна среща в тази част, 
настоявайки в подобен тежък момент, когато става въпрос за капитални вложения да бъдем подкрепени 
всички български общини. Затова аз няма какво да добавя, тук са колегите ми гл.счетоводител Маркова 
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и Стефанов, които бяха тук и работиха в рамките на този ден, защото писмото е в тази ситуация и 
трябва да реагираме бързо, просто да се съгласим само затова, че това което освобождаваме като 
ресурс със собствени средства ще остане за резерв или в текущи и други разходи на БКС, но това за нас 
е наистина много добър момент и аз се надявам да подкрепите тази докладна за да можем да 
продължим работата нататък.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В допълнение на това, което каза Кмета на общината, пред мен е 
и писмото на Министър Орешарски във връзка с увеличаване на бюджетните взаимоотношения с 
Централния бюджет за 2009 г. с 1 мил.лв., като увеличава целевата субсидия за капиталови разходи в
Параграф 31-13 средствата са целеви за обект основен ремонт на бул.”Ал.Стамболийски” и 
ул.”Веренишка” гр.Монтана и не могат да бъдат пренасочвани за други обекти. Моля за отношение по 
този проект за решение. Има ли някой който желае да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За
Бойко  Димитров За Любомир Бояджиев ----
Борис Тачев За Любомир  Иванов За
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За
Диман Георгиев За Павел  Цочев За
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За
Емил  Ангелов За Росен Белчев За
Златко  Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ----
Иван  Славчов За д-р Тодоров ----
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За
Ивета  Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№282

На основание чл.18 от Закона за общинските бюджети и чл.50, ал.2 от Наредбата за 
съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет на Община Монтана

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Да се извършат следните промени по бюджета на Община Монтана за 2009 година, 
както следва:

І. По разходите:
 Операции с финансови активи и пасиви
-  функция 6 „Жилищно строителство и БКС”
§ 10-00 Други разходи + 1 000 000 лв.
§ 52-00 Придобиване на дълготрайни материални активи          – 1 000 000 лв. 

2. Утвърждава промените по поименните списъци за капиталови разходи за 2009 г. 
(Приложения № 1 и №2)

3. Възлага на Кмета на общината да отрази промените по бюджета по функции, 
дейности и параграфи и поименни списъци.
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ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка от Светлин Николов Лазаров – Председател на 
Общински съвет – Монтана, относно приемане на решение на Общото събрание на „В и К” ООД, 
гр.Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от Дневен ред, а именно приемане на 
решение за нашия представител в Общото събрание на „В и К” ООД, гр.Монтана. Докладната записка е 
от мен, получена е на 21.04.09 г. Още същия ден беше разгледана от ПК по ТСУ и има положително
становище по това да бъде включена в днешния Дневен ред. Решението е пред вас, като участници в 
Общото събрание сме длъжни да упълномощаваме за всяко вземане на решение нашия представител по 
въпроси, които се отнасят до работата и дейността на дружеството, още повече за Годишния финансов 
отчет, отчета на Управителя, освобождаване от отговорност и т.н. Моля онези от вас, които желаят да 
вземат отношение по този въпрос. Между впрочем искам да кажа, че за всички, които са наши 
представители в дружества с общинско участие по този начин трябва да поискат упълномощаване от 
нас, като Общо събрание и като собственици на капитала в тези дружества за упълномощаването им за 
вземане на решение. Заповядай Иванов.

Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Аз ще бъда много кратък. Търговското дружество завършва на 
183 хил.лв. печалба, ние ще получим нашия дивидент, като Община. Има избор на Управител по сега 
действащата система 51% има Министъра на регионалното развитие той е направил своето
предложение, което е за досегашния Управител, така че това, което той предложи ще бъде решено 
поради мажоритарната им квота. Интересното, което искам да кажа за тези В и К-та по досега 
действащото законодателство се прие, че дяла на Държавата ще бъде намален от 51% на 35%, а 65% ще 
станат общинско участие и по този начин 2 400 000 000 лв. Европейски пари по фондовете, които 
касаят инфраструктурата, В и К-та, концесии за язовири от типа на Среченска бара по този начин ще 
бъдат решени, тези средства от пред присъединителни фондове ще влязат в страната. Ние сме пред 
едно завършено положение, така че освен да подкрепим това което се предлага в момента аз не виждам 
нищо друго. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иванов. Моля за отношение. Към писмото, 
което е изпратено до нас и до всички съдружници в дружеството е приложен и отчета за работата на „В 
и К” ООД, които желаят могат да го погледнат и съответно и за другите общини със съответните 
таблици, анализ и т.н. Има ли желаещи да вземат отношение? Не виждам. Моля онези от вас, които са 
„за” прекратяване на разискванията по тази точка да гласуват         

„за” – 29, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0 
Прекратяват се разискванията.
Преминаваме към гласуване на проекта за решение. Моля за поименно гласуване 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За
Бойко  Димитров За Любомир Бояджиев За
Борис Тачев За Любомир  Иванов За
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За
Диман Георгиев За Павел  Цочев За
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За
Емил  Ангелов За Росен Белчев За
Златко  Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ----
Иван  Славчов За д-р Тодоров ----
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За
Ивета  Станкова За
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31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№283

На основание чл. 138, ал.1 от ТЗ, във връзка с чл. 139, ал.1 и чл.137, ал.1 от ТЗ и 
чл.17 от Дружествения договор

Общински съвет - Монтана
Реши:

Дава съгласие г-н Любомир Тодоров Иванов като представител в Общото събрание на 
„В и К” Монтана да гласува „ЗА”: 

1. Приемане отчета на Управителя за дейността на „В и К” ООД гр.Монтана през 2008 
г. и приемане на Годишния финансов отчет на дружеството за 2008 г. 

2. Освобождаване от отговорност Управителя на „В и К” ООД гр.Монтана за 2008 г.
3. Приемане на разпределението на печалбата за 2008 г.
4. Вземане на решение за продължаване срока на договора за възлагане на управление 

на „В и К” ООД гр.Монтана за срок от 3 /три/ години.
5. Упълномощаване Министъра на регионалното развитие и благоустройството да 

подпише допълнително споразумение за възлагане на управление на „В и К” ООД гр.Монтана 
във връзка с решението по т.4.

6. Вземане на решение за избиране на дипломиран експерт-счетоводител за извършване 
на текущи проверки и заверки на Годишния финансов отчет за 2009 г .

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
актуализиране на Общинския бюджет за 2009 година.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред, също 
актуализиране на Общинския бюджет за 2009 г. Вносителите? Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря за подкрепата по 
тази докладна тя касае колата, която е необходима за специализирания автомобил за превоз на кучета. 
Трябва да кажа, че сме от малкото общини в България, които са реагирали съгласно европейските 
изисквания за изграждане на приюта за животни. Това беше наше и ваше решение в предходния 
период. Имаме искане от шест общини до сега да сключат договори с нас, затова че при нас нещата са 
урегулирани така както го изисква нормативната уредба. Така че, аз нямам какво да добавя тук, освен 
да ви благодаря за разбирането и за реакцията. Това е още един елемент от онова, което е необходимо 
за да бъде хармонизирано с всичките останали 27 страни, които ще решават проблеми от подобен вид и 
от подобен характер. Така че ви благодаря за подкрепата, която сте дали на комисиите.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Моля за отношение по така предложената 
актуализация на Общински бюджет 2009 г. Тази сутрин и от Хайридин проявиха интерес, така че ще 
имаме работа. Има ли някой, който желае да вземе отношение по този въпрос. Тъй като се касае за 
промяна на бюджета-актуализация поименно гласуване.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Точка първа г-н Председател от Дневния ред каква беше и 
точка трета?

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Едната е за актуализиране по отношение на капиталовите 
вложения, т.3 беше вече изразена от г-н Кмета. Други въпроси има ли? 

Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За
Бойко  Димитров За Любомир Бояджиев За
Борис Тачев За Любомир  Иванов За
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За
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Диман Георгиев За Павел  Цочев За
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За
Емил  Ангелов За Росен Белчев За
Златко  Тодоров За Светлин Николов За
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ----
Иван  Славчов За д-р Тодоров ----
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За
Ивета  Станкова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№284

На основание чл.18 от Закона за общинските бюджети и чл.50, ал.2 от Наредбата за 
съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет на община Монтана

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Да се извършат следните промени по бюджета на Община Монтана за 2009 година, 
както следва:

І. По приходите:
 Операции с финансови активи и пасиви
-  § 93-00 Друго финансиране (нето) + 27 000 лв.
в т.ч.: § 93-17(+) Задължения по финансов лизинг и търговски кредит към местни 
лица с  + 40 000 лв.
- § 93-17(-) Задължения по финансов лизинг и търговски кредит към местни лица 
с - 13 000 лв.
ІІ. По разходите:
Местни дейности
- функция 6. “Жилищно строителство и БКС” 
§ 52-00 Придобиване на дълготрайни материални активи 
+ 27 000 лв.
в т.ч.: § 52-04 Придобиване на транспортни средства 
+ 27 000 лв.
- специализиран автомобил за превоз на кучета 
+ 36 000 лв.
- сметосъбирателна кола 
-  9 000 лв. 

2. Утвърждава промените по поименните списъци за капиталови разходи за 2009 г.  
(Приложения № 1)

3. Възлага на Кмета на общината да отрази промените по бюджета по функции, 
дейности и параграфи.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За уточнение. Две са докладните записки за актуализация на 
бюджета едната е по т.1 е с предложение на Министерски съвет с вчерашна дата, затова се наложи да 
бъдат две докладни.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно одобряване командировки за І-во тримесечие на 2009 год. на Кмета на Община Монтана 
и Председателя на Общински съвет – Монтана.
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред, а именно 
одобряване командировки в страната за І-во тримесечие на 2009 год. на Кмета на Община Монтана и 
Председателя на Общински съвет – Монтана. Вносителите? Няма. От залата? Няма. Поименно 
гласуване 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За
Бойко  Димитров За Любомир Бояджиев За
Борис Тачев За Любомир  Иванов За
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За
Диман Георгиев За Павел  Цочев За
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За
Емил  Ангелов За Росен Белчев За
Златко  Тодоров За Светлин Николов Не гласува
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ----
Иван  Славчов За д-р Тодоров ----
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За
Ивета  Станкова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№285

На основание чл.25, ал.2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл.8, 
ал.4 от Наредбата за командировките в страната  

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява на основание чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 
изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на Общински съвет и 
Кмета на Община Монтана за І-то тримесечие на 2009 год.

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка от Светлин Николов Лазаров – Председател на 
Общински съвет – Монтана, относно избор на нов състав на Общински Обществен съвет за 
съдействие и помощ при извършване на дейност по социално подпомагане.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред, а именно Докладна 
записка от председателя на ОбС относно избор на  нов състав на Общински Обществен съвет за 
съдействие и помощ при извършване на дейност по социално подпомагане. Докладната записка е пред 
вас, уточнил съм какви са компетенциите на този Обществен съвет и съответно предлагам състав на 
този Обществен съвет в които преобладаващата част е от обществени организации и трима общински 
съветника, които съответно са съгласувани с основните политически сили представени в ОбС. Моля за 
отношение по така направеното предложение. Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване на 
предложението за решение. Моля онези от вас, които са „за” този проект за решение в тази Докладна 
записка да гласува

„за” – 29, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0 
Приема се
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Решение
№286

На основание чл. 35 от ЗСП и чл. 52, ал. 1 от ППЗСП и чл. 21, ал. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Приема Общински Обществен съвет за съдействие и помощ при извършване на 

дейност по социално подпомагане да се състои от 7 /седем/ членове.
2.   Избира персоналния състав, както следва:
- Иван Славчов
- Ивета Станкова
- Ангелина Стоичкова
- Трайка Трайкова
- Валери Белов
- Веселин Лаков
- Петър Борисов

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
програма за оптимизация на мрежата от общински училища за учебната 2009/2010 г. на Община 
Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред. Вносителите? 
Няма. От залата? Не виждам. Предлагам да преминем към гласуване. Гласуването е обикновено, моля 
онези от вас, които са „за” да гласуват

„за” – 29, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 1
Приема се

Решение
№287

На основание чл. 21, ал. 1, т.12 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана

Реши:
Приема Програма за оптимизация на мрежата от общински училища за учебната 

2009/2010 г. на Община Монтана. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Пенка Каменова Петрова за опрощаване на дълг от недобросъвестно получени 
социални помощи.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред.
Вносителите? От злата? В комисиите беше изяснен цялата сага по тази преписка. Преминаваме към 
гласуване, гласуването е обикновено, моля онези от вас, които са „за” това предложение за решение, а 
именно „Изразява мнение да не се опрощава дългът към Дирекция "Социално подпомагане" 
Монтана на госпожа Пенка Каменова Петрова” моля да гласува

„за” – 30, 
„против” – 0, 
„въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№288

Във връзка с т.2 от преписка № 94-00-2592 от 02.12.08.2006 г. на Администрацията 
на Президента

Общински съвет - Монтана
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Реши:
Изразява мнение да не се опрощава дългът към Дирекция "Социално подпомагане" 

Монтана на госпожа Пенка Каменова Петрова.

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удостояване на Димитър Младенов Димитров с Почетния знак на Община Монтана.

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удостояване на Регионална библиотека „Гео Милев” с Почетния знак на Община 
Монтана.

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, 
относно удостояване на Кирил Атанасов Маринов – дарител, с Почетния знак на Община 
Монтана

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА:  Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 
Монтана, относно удостояване на Негово Високопреосвещенство Видинския Митрополит 
Дометиан с Почетния знак на Община Монтана и 08-01-77/07.04.09 г. Докладна записка от 
Общински съветници в Общински съвет – Монтана, относно удостояване Негово 
Високопреосвещенство Видинския Митрополит Дометиан с отличие на Община Монтана 
“Почетен знак”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към обсъждане на четири точки, които имат 
еднакъв характер и за тях е необходимо да бъде проведено тайно гласуване. По четирите докладни 
записки има изразено становище от съответните комисии които са положителни, поради което 
предлагам да станат дебатите по тези четири точки и след това едновременно да стане гласуването от 
комисия която ще изберем за тайното гласуване. Съгласно нашия правилник трябва да проведем тайно 
гласуване за определяне на хората физически и съответно юридически лица, които съответно да 
получат Почетния знак на Община Монтана на празника на града. Първо ако има дебати по докладната, 
относно удостояването на Димитър Младенов с Почетния знак на Община Монтана. Има ли хора, 
които желаят да вземат отношение? Славчов, заповядай. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, предлагам и четирите докладни 
да бъдат гласувани едновременно, както и правя предложение процедурно за комисия в състав Ани 
Стаменова, Бойко Димитров и Крум Милетиев те са участвали в такива комисии и с едно гласуване да 
гласуваме и четирите докладни. Ани Стаменова за Председател на комисията. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, аз разбира се искам да 

направя коментар, благодаря Ви за възможността и по четирите докладни, които са с еднакво значение 
и стойност. На 08 юни, когато е празника на града „Свети дух” ден след първите избори за годината 
това са Евроизборите, тогава е празника Смети дух-празника на Монтана. Спазваме процедурата в 
двумесечен срок да бъдат разгледани предложенията, които стигнаха до мен, като Кмет и до вас, като 
общински съветници в отделните комисии. Искам да кажа, като цяло в тазгодишното си издание 2009 
Община Монтана има възможността да награди с най-високото отличие на Монтана трима известни 
мъже за Монтана, пък и не само за Монтана и една институция, която в тази година навършва важен 
юбилей 50 год. Не само кметове на големи градове и София, но и институции има, които тази година 
ще празнуват 50 години. Освен Окръжния съд, Регионалната библиотека също пред тази година става
на 50 години и аз затова мисля, че тъй като ние с друго наше действие в предходния период 
подкрепихме други институции, като Историческия музей и останалите за значението им за развитието 
на нашия град, затова смятам че в тържествата на 12 май по повод 50-годишнината на Регионалната 
библиотека „Гео Милев” това наистина е един жест към поколения хора, които за този половин Век са 
работили и за нейното място не само за Община Монтана, а изобщо и за региона. Що се касае до 
коментарите за тримата мъже, за които има предложение, които са известни хора, казвам и в града и не 
само в града. Г-н Димитър Младенов Димитров като културен деец, хронист, публицист и краевед, 
подкрепен с предложения от много различни хора и институции в тази част, аз смятам че това 
е един добър жест към един от най-почетните гражданин на Монтана. 

Изключително много се радвам, че един също така човек вече е на 80 год. и е най 
крупния дарител за целия период на прехода от 90-та година насам за Община Монтана е г-н 
Кирил Атанасов Маринов от Винище, по настояще гражданин на Германия и на България 
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едновременно. Един човек изгонен преди много години, който не е забравил от къде и как е 
излязъл, който е намерил време да се помири със себе си и с много друго хора е един 
изключителен пример затова как и по какъв начин трябва да се отнасяш към родното си място. 
Списъка с даренията е огромен тази година. Освен площадката в Дневния център за деца и 
младежи с умствена изостаналост, освен автобуса на кукления театър, тези дни общината и 
всички спортисти деца на Монтана ще получат още един допълнителен автобус Мерцедес-
това е само в тази година,  помощта за болницата, помощта за черквите, помощта за 
часовниковата кула в с.Винище, не територията на Монтана, не територията на София, на 
територията на Пловдив, това е един човек, който би бил един добър пример затова един човек 
с всички преврати на съдбата и на тези години продължава да помага на България и най-много 
на Монтана разбира се. Аз смятам, че това наистина е един изключителен жест към един 
много голям българин-родолюбец. 

Разбира се другия човек, който трябва да коментираме Негово Високопреосвещенство 
Видински Митрополит Дометиан е една изключително и значима фигура бих казал не само за 
Видинската епархия, не само за Община Монтана, не само за този период, а изобщо за един 
дълъг период. Една значителна част от всичко което е направено във Видинската епархия през 
в години, в които той е Митрополит и в периода преди това е свързано с неговата работа, с 
неговата дейност, той е един голям приятел на Монтана по обясними причини и аз мисля, че 
това също е един много добър жест на внимание от наша страна към една изключителна 
фигура. Разбира се и по повод на 75 годишнината която вече той навърши. 

Аз смятам, че това са три достойни кандидатури на известни за нашия град и за нашата 
община хора, пък и не само за нашия град. Освен това и за регионалната институция –
Регионалната библиотека „Гео Милев”, затова много се надявам така както са минали 
коментарите в комисиите наистина да подкрепим. За последните десет години ние сме имали 
един единствен случай, изключително неприятен към една достойна жена в първия мандат 
1999-2003 год., която беше на ръба да бъде обидена заради други разправии. Тази грешка я 
поправихме малко по-късно. Така че, след като са минали докладните, като коментар през 
комисиите аз мисля, че това би ни направило чест и на Община и на ОбС, защото става въпрос 
за хора с огромен принос, дългогодишен труд, които имат отношение към нашата община. 
Затова ви благодаря за коментарите, за подкрепата и за предложението, защото две от 
предложенията са по предложения на общински съветници, ние само сме дали становище по 
това и се надявам наистина да подкрепим тези четири докладни. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Има ли желаещи все пак да вземат 
отношение преди преминаване към тайното гласуване? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията по тези четири докладни записки да гласуват „за” прекратяване на 
разискванията

„за” – 30
„против” – 0
„въздържали се” – 0
Преминаваме към уточняване на комисията по провеждане на тайното гласуване. 

Предложения има за Ани Стаменова, Бойко Димитров и Крум Милетиев, като има предложение Ани 
Стаменова да бъде Председател. Има ли други становища? Това предварително е съгласувано с 
председателите на групите съветници за хората, които да участват в тази комисия. Не виждам. Моля, 
онези от вас, които са „за” комисия от трима човека, а именно Бойко Димитров, Ани Стаменова-
Председател и Крум Милетиев да гласуват 

„за” – 30
„против” – 0
„въздържали се” – 0 
Тази комисия е избрана и моля да заеме мястото си за тайното гласуване. Искам преди 

това да кажа как ще стане гласуването – има четири бюлетини на които е отразено името и има 
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квадратчета със „за”, „против” и „въздържал се” и всеки един отбелязва. Четирите бюлетини в 
един плик и слагате в урната.   

ПРОВЕЖДА СЕ ТАЕН ИЗБОР. 
Г-ЖА АНИ СТАМЕНОВА: У-ми колеги, като Председател на комисията обявявам следните 

резултати: 
Негово Високопреосвещенство Видински Митрополит Дометиан гласували 
„за” – 29
„против” – 1
„въздържали се” – 1
Недействителни – 0 
На основание получените резултати от тайното гласуване комисията дава съгласие за 

Удостояване на Негово Високопреосвещенство Видински Митрополит Дометиан  с Почетния 
знак на Община Монтана.

Следващия резултат от гласуването са за удостоява на Районна библиотека ”Гео 
Милев” с Почетния знак на Община Монтана

„за” – 30
„против” – 0
„въздържали се” – 1 
Недействителни – 0 
На основание получените резултати комисията дава съгласие за удостояване на

Регионална библиотека ”Гео Милев” с Почетния знак на Община Монтана.
За удостояването на Димитър Младенов Димитров с Почетния знак на Община 

Монтана
„за” – 29
„против” – 2
 „въздържали се” – 0 
Недействителни – 0
На основание получените от тайното гласуване резултати комисията дава съгласие за 

Удостояване на Димитър Младенов Димитров с Почетния знак на Община Монтана
За удостояването на Кирил Атанасов Маринов с Почетния знак на Община Монтана
„за” – 30
„против” – 1
„въздържали се” – 0 
Недействителни – 0 
На основание получените резултати комисията дава съгласие за удостояване на Кирил 

Атанасов Маринов с Почетния знак на Община Монтана

Решение
№289

На основание т. 1.5. от Правилника за почетните отличия на Община  Монтана
Общински съвет - Монтана

Реши:
Удостоява се Димитър Младенов Димитров – обществен и културен деец, изтъкнат 

хронист, публицист и краевед  с Почетния знак на Община Монтана за неговата дългогодишна 
разнообразна културна и обществена дейност.

Решение
№290

На основание т. 1.5. от Правилника за почетните отличия на Община  Монтана
Общински съвет - Монтана
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Реши:
Удостоява се Регионална библиотека ”Гео Милев” с Почетния знак на Община Монтана 

за нейния значим обществен принос  и по повод 50-годишният и юбилей.

Решение
№291

На основание т. 1.5. от Правилника за почетните отличия на Община  Монтана
Общински съвет - Монтана

Реши:
Удостоява се Кирил Атанасов Маринов – дарител, с Почетния знак на Община Монтана 

за неговата значима дарителска дейност, допринесла за развитието културата, образованието и 
здравеопазването в  Община Монтана.

Решение
№292

На основание т. 1.5. от Правилника за почетните отличия на Община  Монтана
Общински съвет - Монтана

Реши:

Удостоява Негово Високопреосвещенство Видински Митрополит Дометиан  – с 
Почетния знак на Община Монтана за неговият значим принос  за развитието  на църковното 
дело във Видинска епархия и в частност град Монтана, за голямата му обществена дейност, 
като застъпник на истината, справедливостта и българщината и във връзка с 75 годишнината 
му и над 20 години служба във Видинската епархия.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, след проведените гласувания по т.8, т.9, т.10 и 
т.11 комисията обяви резултатите от тайното гласуване за четиримата предложени-номинирани за 
награждаването и получаването на Почетния знак на Община Монтана, има необходимия кворум и 
вече са почетни граждани. Физическите лица получават почетната грамота и съответната парична 
награда съгласно Правилника за удостояване и с отличията на гр. Монтана на тези личности и 
съответно юридическото лица Регионалната библиотека „Гео Милев”. Проявихме още веднъж 
сериозност, разум и приехме предложенията направени от различни обществени организации. Кмета на 
общината на 08.06. ще извърши съгласно Правилника връчването на тези отличия.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Питания

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка от днешния Дневния ред, а 
именно питания към Кмета на Община Монтана. Дадени са отговори, Ивайло Петров имаше две 
питания има писмени отговори – по отношение на ул.”Камен Цанов” и относно договорите на „ЦДМ” 
ЕООД, гр.Монтана. Ивайло Петров, заповядай да изразиш своето мнение по отговорите.

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Г-н Кмете, благодаря. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Даже реагирахме и по-бързо, ако трябва да бъда честен им се скарах, 

че реагираме толкова бързо. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания бяха отправени от г-н Иван Славчов, относно 

събираемостта на приходите за първото тримесечие, за Технологичния парк и за автобусната линия 
Монтана-Белоградчик. Получени са писмени отговори, ако желаеш заповядай да изразиш своето 
отношение по тези въпроси.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: По отношение на събираемостта благодаря за справката, в едната част 
за продажбите все още няма информация надявам се, че ще бъде предоставена, горе-долу имам 
информация от администрацията, какво е положението там. Предполагам, че ще предприемете 
съответните мерки за реализирането. По отношение на другите два отговора за съжаление тук не мога 
да кажа, че съм удовлетворен от информацията. В единия отговор, относно Технологичния парк -
Уведомяваме ви, че в бюджета на Община Монтана за 2009 г. има заложени 55 хил.лв. за 
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новоучреденото дружество Технологичен парк. Съгласно т.20б от Решение №264 от Протокол 
24/26.02.09 г. на ОбС, общинските съветници са упълномощили Кмета да прехвърля бюджетни кредити
- това е в разходната част, тук казаха от приходната ще ги прехвърляте със Заповед, не знам как ще 
стане. По-интересното е един запис, който ми направи впечатление „След Решение №280 учредяването 
на Технологичния парк, ние ще издадем заповед на Кмета, с която ще прехвърлим собствени средства –
не знам кой Ви издава заповеди, отдолу е подписано от Златко Живков-Кмет на Община Монтана. Кой 
ви издава Заповед, на какво основание Ви издават заповеди, не знам? Не мога да кажа, че съм съгласен 
с този отговор. Тези средства не за заложени никъде в разходната част.

Г-Н ТИХОМИР АНТОНОВ: Г-н Славчов, Любомир Стефанов достатъчно ясно обясни на 
комисии как става, ще обясним пак.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Бих искал да ми кажеш, в кое перо на разходната част са заложени тези 
пари за да приема отговора.

Следващия въпрос ми беше за автобусните спирки, тук пак има нещо пикантно, т.с за линиите и 
затова, че не влизат на автобусните спирки, а спират на разклоните. В отговора пише „Прилагаме ви 
копие от разписанието София-Белоградчик, съгласувано от Община Монтана от което е видно, че 
автобусите имат разрешение да спират на разклоните. Как го съгласувате да спират на разклона, а не го 
съгласувате да влизат в селата? Това ли е интереса на Община Монтана, да защити позициите на хората 
от общината? Как сме ги съгласували, можем ли да им повлияем или не? При това съгласуване да ги 
задължим те да влизат вътре за да облагодетелстваме хората, които живеят в тези населени места. 
Съвсем добронамерено Ви го казват това нещо. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Приемам на г-н Славчов коментара. До колкото разбирам те не са от 
нашата квота. Едно от малкото неща заради които съм се изпокарал с всички кметове в това число и с 
мой много близки приятели да съгласувам с други квоти с други общини. Навремето така се скарах с 
кмета на София – Софиянски, след това с всичките почти в нашата област точно в тази посока. Мисля, 
че това е друга квота, от квотата на Белоградчик или от квотата на София, от Републиканската пътна 
мрежа. Разбирам въпроса и основанието Ви, сега когато минавам на срещи с хората вече ще ми го 
зададат същия въпрос, точно за тези отклонения. По отношение на съгласуванията тук наистина имаме 
малко проблеми, когато има подписа на десет общини, които всичките кметове трябва да съгласуваме в 
зависимост от това, от коя квота е. Това е, което мога да ти кажа. Ние сме предприели действия и ако 
тук линията е за отклонение, защото тук коментираме спирките и отклоненията. Ние имаме на три, 
четири места проблеми изобщо за незаконни превозвачи и заради други проблеми, затова че има 
изобщо с изпълнението на линиите, което е също притеснителна тема. Това, което е по пътя Е 79 важи 
за повече от 2/3 от села при тази ситуация. Така, че дали сме едно допълнително запитване в тази 
посока и се опитваме да направим нещо. Когато е намесена повече от една община картината е малко 
по-сложна, за съжаление при всичките тези години подобно нещо се получава. Ще се опитаме да 
прецизираме отговора или по-важното е да предприемем действия, да бъдат доволни хората. Аз така 
разбирам въпроса. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Идеята ми беше, ако имаме правомощия да ги използваме.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ако не възразявате искам да кажа следното, това е линия от 

Републиканската пътна мрежа, видял си маршрутното разписание София-Враца-Монтана и от Монтана 
до Белоградчик във всички села спиране на разклоните. Фактически съгласувания с различни 
институции, които приемат че това е от Републиканската пътна мрежа превоз, който фактически се 
изпълнява. Ако поставим ребром въпроса, въпреки че е в наш интерес, е да влизат автобусите в селата, 
това е което трябва да поискаме, да не направим така, че да не вземат пътници за тези села и да не 
спират й на разклоните. Ако беше от областната, общинската или градската пътна мрежа, тогава 
можеше да изразим по-друго становище, но от Републиканската пътна мрежа, приемам твоите 
съображения хората ни питат и затова трябва да направим необходимото.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Не съм съгласен напълно с теб г-н Председател, защото политиката на 
тези фирми е, когато пътника от Г.Вереница се качи от София, автобуса влиза от Г.Вереница и го 
оставя на спирката в селото, когато този пътник се е качил от Монтана го оставят на разклона. Значи те 
гледат да привличат в София пътниците да пътуват до крайната спирка и им предлагат цялата услуга, 
когато някои се качи от следваща спирка те не му предлагат цялата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, така е има такива моменти. Другото питане беше от Ивайло 
Георгиев по отношение територията на Общински пазар, получил е отговор, заповядай Ивайло.
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Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Благодаря за писмения отговор, ще се обследва предложението за 
затварянето на улицата.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Георгиев ще си позволя, тези технически средства очевидно 
повече ни пречат отколкото да ни помагат с Председателя, но не е наша вината затова. Това питане в 
различен период от време е трето поред за пазара. Искам да дам пример за един депутат, народен 
представител в 40 НС от Вашата група Коалиция за България - Марин Маринов се казва той, 
дългогодишен Общински съветник в момента в който дойде, в момента в който влезе в комисия с 
арх.Юдина и другите, след това на ОбС направи точно обратното на всичко за което беше говорил там. 
Т.с. обследването и взимането на решение, аз съм бил вчера на 79 среща на комитет на Регионите 
където съм почти депутат или съветник като вас, хората коментират градска мобилност, градска среда, 
комуникации, транспорт и натиска които е срещу градовете, особено срещу големите градове от 
задръствания. Има хиляди различни начини за възможност на движение. Коментират се осем вида 
транспорт, всякакъв вид транспорт има в Европа в това число пешеходен, велосипеден и т.н. В тези 
англумерации или в тези места ние вече бавно и полека се превръщаме така, в централните зони е 
някакъв кошмар по отношение на организацията, дори там където е организирано до край. От едната 
страна стои подписката на хората, които живеят там и които говорят едно, от друга страна стой 
подписка на други хора, които казват че им взимаме и последното парче хляб, затова че са станали там. 
Истинско чудо беше, тук имаме 120 търговци от Младежкия дом до центъра, това е едно от нещата в 
първия ми мандат което направих, да махна този вид търговия който беше в четири зони и пред 
Райфайзенбанк по алеята нагоре се развяваха чорапогащници и всичко живо за което се сетиш от 
единия край на града до другия, беше истерия един месец докато това влезе. Сега го събрахме, едно 
место е на пазара другото в страни, остава все още конфликтните точки с хората, които живеят там, 
търсим някакъв вариант и обща точка за да излезем така че да не ощетим едната група. Защото тогава 
ще ни дойде друга подписка от 80-90 човека, които ще кажат от къде на къде това ли намерихте 
общината и съветниците да решите да ни лишите от последното място, където ние ходим там да си 
изкарваме прехраната. Наистина е въпрос на обследване, ако бъдем подкрепени по Мярката за 
видеонаблюдение аз се надявам това нещо да се случи защото едно по едно виждате, че и днешния ден 
се случи, въпреки че са нерви и ядове, повече от четири месеца и половина да бъдем подкрепени на две 
места, защото много други не са подкрепени изобщо. „Хаджи Димитър” алеята я има в този план там, 
от една страна с В и К подмяната, ние говорим тук за „Люб.Каравелов”, но става въпрос изобщо за 
отпушване на пазара от пазара до Бодур махала – до стадиона, едната страна е направена, другата не е 
подменена. Ние там имаме проект с площадки, с това което сме гласували тук. Кардиналното решение 
на въпроса до край, аз се надявам да стане с реализирането на проекта по ОП за видеонаблюдение, 
защото там също се претърпи още няколко промени за да видим как да интегрираме тези хора с коли да 
минат и как хората, които живеят там също да не страдат и да не са подложени на ежедневен тормоз. 
Така, че Ви моля г-н Георгиев и много се надявам, че до края на това Народно събрание и на този 
Министерски съвет мисля, че това е едната от мерките, които ще бъдат оправени. Ако бъдем 
подкрепени тогава вече ще се опитаме общо да решим въпроса покрай пазара, аз знам че към днешна 
дата той не е решен, има поне няколко неща които трябва да бъдат направени.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Георгиев.
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Извинявам се г-н Кмете, лично аз съм много изненадан, че 

реагирахте по този начин. Първо, аз не се казвам Марин Маринов, второ и на сесията и на питането, 
тогава когато го поставих аз изразих и дадох подкрепа на г-н Замфиров-Управителя на пазара, който е 
отправил тези молби за обследване и за решаване на проблема. Така, че съвсем добронамерено още 
веднъж Ви казвам, благодаря Ви за коректния отговор, но се надявам че обследването все пак ще стане 
в рамките на един, два месеца и ще се каже коректно, ясно, точно, като се съпоставят всички „за” и 
„против” има възможност, няма възможност. Аз не съм казал, затворете непременно тази улица. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Нови питания към Кмета на Община Монтана има ли? Иван 
Славчов, Златко Тодоров и има един гражданин записал се Илия Илиев.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз имам две питания. Едното ми питане е във връзка с решението, 
което приехме днес за закупуване на кола. Какви действия се предприемат за събиране на бездомните 
кучета? Конкретен пример, вчера в 8,10 ч. до Неповторимото има трафопст и имаше глутница от седем 
кучета и те върлуват в кв.Младост, където е най гъсто населения район. Би трябвало да предприеме 
Общинското предприятие някакви действия, засега не съм чул да има някакви нападения срещу деца и 
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възрастни, но да не се стига до тази крайност и след това да предприемем мерки. В кварталите да минат 
служителите и където има такива да бъдат прибрани, за да не създаваме проблеми. 

Второто ми питане е във връзка с молба на г-н Йордан Псалтиров Исаев до общината, на който 
Вие сте му отговорили, че във връзка с молбата по маршрута Руски пазар-Старите гробища-Монтажна 
база може да ползва движение по вътрешноградски линии №2 и №4, те пътуват от Младост до Мала 
Кутловица и от Младост 2 до болницата. Аз понеже нямах копие от жалбата, той ми написа едно 
такова копие и в него се цитира, че пътувайки по маршрута от Гробищния парк до Джамията и 
обратното му се налага да плаща по две билетчета на отиване и по две на връщане, защото пътува или 
№2 или №5 и №6, в обратна посока също двете маршрутки, което вместо 1,40 лв. на ден му излиза 2,80 
лв. Това, което коментирахте само преди няколко сесии и аз тогава ви го казах, че очаквам да създаде 
проблеми на гражданите и ще започнат да пускат такива жалби, че с прехвърлянето на линия №5 и №6 
в една и съща линия на едно и също място в различни посоки ще създадем такъв дискомфорт. Ето че го 
има вече като реакции, ето Ви жалбата, Вие ще отговорите предполагам и ще искам едно копие и до 
мен. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-ми г-н Кмете, моето питане е, днес тук гласувахме Дневния ред и 
аз гласувах въздържал се относно Дневния ред, казвам го сега тъй като тогава нямаше как да го 
направя. Не съм против Дневния ред, но смятам че в него отдавна трябваше да влезе една точка, т.с. 
ние имаме едно решение преди две сесии, когато разглеждахме стратегията на общинската 
собственост, имаше предложение направено от мен да се внесе информация от Вас, в срок от един 
месец за обема на нежилищните общински имоти на разпореждане намиращи се на територията на 
гр.Монтана по площ, местоположение на същите, кои имат стратегическо значение за развитието на 
общината имайки в предвид не само приходи от продажби, но и задоволяване на публични услуги на 
гражданите, както и маломерни имоти, които могат да бъдат включени за продажба. Моето 
предложение беше гласувано тук от колегите, мисля че беше с 19 гласа „за”, даже се наложи 
прегласуване, така или иначе това е решение на ОбС. Едномесечния срок беше до миналата сесия, до 
днес са вече два месеца, не го видях да бъде внесено като Докладна в ОбС, затова питам дали това 
решение ще се изпълни.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Цочев. След това Илия Илиев.
Д-Р ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: Аз нямам питане, въпреки че точката е озаглавена питания надявам се с 

разрешението на председателството да заявя становище. Искам да изразя удовлетворение и подкрепата 
си към усилията на Общинска администрация за последователните и действия за облагородяване на 
парк „Калето” и подхода към Античната крепост откъм бул.”Трети март”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Илия Илиев.
Г-Н ИЛИЯ ИЛИЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми г-да, ще бъда кратък и понеже 

нещата са от 1977 год. и ако го изчета един час няма да ни стигне. Отговорите на общата по кооперация 
„Балова шума” са неудовлетворителни, което ни предизвика края на януари месец да направим питане 
до Народното събрание и до представителите на Европейския съюз. Отговора от предоставените 
документи е видно, че на Вашата кооперация е дадено право на ползване и застрояване върху горния 
имот, целия от 1540 кв.м. от страна на Община Михайловград /може би не са съобразили/. Право на 
ползване и застрояване е ограничено вещо право, което включва правота да се използва земята 
съгласно неговото предназначение в случая застрояване, а свободната част застрояване да се ползва 
добиви и реализиращ за ваша сметка, но без да се изменя съществено предназначението на застроения 
имот. Право на ползване е лично веднъж учредено и прехвърлянето то не може да се предостави. 
Правото на едно ползване и застрояване, ако не е учредено със срок е пожизнено г-н Кмете. 
Ползването, което Вие упражнявате е тежест върху имота и то винаги следва имоти, поради това в 
правната доктрина без да се казва, че собственика на имота върху който има учредено право на 
ползване е с тъй наречената „гола” собственост или имаш собствеността, но не можеш да се 
разпореждаш с нея /това е отговора от горе/. С оглед на предоставеното малкото време за което ме 
предупреди Председателя аз ще направя следните питания към Вас, на които държа да получа отговор. 

Жалбата по случая „Балова шума” е от 09.03.2007 г. до този момент решение по нея няма, а 
частичните отговори са непълни и не ясни. Явно по същата не е работено достатъчно, затова на много 
от въпросите е избегнато да се отговори, което е и в отговора на комисията отгоре, за проявата на 
некомпетентност от страна на Вашите служители. Случайно ли е, че на 21.04.2007 г. е отказано от 
страна на Ваш служител да приеме и да заведе Удостоверение №144/21.04.2007 г. на 
Административния съд за заведено дело срещу общината и да бъдем принудени да търсим връзки по 
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втория начин да го приемат и да го заведат? Случайно ли е заплахата отправена срещу нашия 
съкооператор, не посочвам име защото четирима кооперацията работят във Вашата институция и са 
заплашени с уволнение, ако не отидат да изтеглят жалбата. Същата жалба, която Ви цитирам на 
следващия ден в 09,30 ч. е изтеглена от Административния съд – може да направите справка. Г-н 
Кмете, случайно ли е решението на комисията към ОбС да се изяснят обстоятелствата и 
противоречията върху казуса „Балова шума” макар и по съдебен път, да бъде изяснено не от която и да 
е от Вашите служби, а от зетя на главното действащо лице нарушили Закона и правните норми. Сред 
всичко това, което съществува е конфликт на интереси по този случай. В залата предполагам, че има и 
юристи или най-малкото знам, че г-н Председателя е юрист и не е много трудно да се направи справка 
– отстъпеното право на строеж и правото на ползване и застрояване две еднакви неща ли са или две 
различни правни понятия в правната доктрина. Много съжалявам но в отговора, който го имам от 
Народното събрание, казва така че Вашата комисия по общинска собственост, от всичките отговори 
които ни е дала няма нито един правен. Мога да Ви ги предам и да ги прочетете, но при условия че 
същите бъдат наказани. Защото аз миналия петък бях при Вас и Ви помолих преписката да не се 
разглежда от еди кой си, имам лични отношения с него не от днес, но дефакто въпроса е решене от 
неговия кабинет. Комисията към ОбС, не го виждам г-н Председателя на комисията единствено той 
беше прав в казуса и каза на господата от Вашата комисия тук са изредени Григоров, Рангелова, Тенева 
и Луканова каза - г-да идете и оправете този нотариален акт в съда, това което Вие г-н Кмете не 
желаете да го направите. Значи, това е решение на ОбС от януари месец, ние нямаме отговор, това 
беше хвърлено на този господин-адвоката, аз съм отишъл да се интересувам няма ли да се задвижи тази 
преписка и той казва, че му е дадено само това. Аз бях принуден да преснимам всичко и да му го 
предам и в момента, когато излизат от стаята на въпросния господин и ми казаха, какво са решили, 
казах благодаря и си взех документите и приключих въпроса. Аз ще Ви дам и последния джокер –
нашата кооперация е строена 1977 год., 1979 год. зад блока има трафопост по план захранването на 
железничар трябваше да стане от този трафопост тогава блоковете не разрешиха да мине кабела през 
двора, тогава ме извика г-н Чубриев и ме помоли да се съгласим 20 хил. киловолтов кабел да мине през 
нашия двор, с което удължаваме изкопа на паропровод с два метра. Тогава се извърши пълно заснемане 
на нашия парцел, плана за преминаване на кабела е изготвен от Серафим Серафимов, а договора който 
е подписан между мен, защото аз съм бил Председател на кооперацията и Чубриев е затова, че ние ще 
удълбочим изкопа на паропровод, такъв договор съществува и при Вас. Вие принудете тези господа да 
им отворите очите да ви кажат, че Ви лъжат да извадят документите, защото това са финансови 
документи, това са пари. Ако считате, че аз трябва да продължа, защото няма да се откажа от решение 
по този казус и Ви обещавам, че ако трябва до Светия синод и до Брюксел ще стигнем, но този казус 
ще бъде разрешен. За голямо съжаление от януари месец по решението на комисията до днешния ден 
Вашите институции не могат да дадат един правилен отговор. На какво прилича това, една жалба да се 
решава две години и половина? Нали Вие сте подписали заповедта за премахване на дървената барака 
на дедо Йордан, който е на 90 год. и да му изхвърлят дървата навън, защото е незаконна, а ние този 
парцел който е останал значи го използваме по предназначение. В този парцел е имало дърварник, 
тоалетна и са се садили и дръвчета, по същия начин го използваме и в момента, ние не сме изменили 
нищо. Благодаря. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Аз ще направя съвсем кратък коментар по питането на г-н Илиев с 
който се познавам и с който не за първи път разискваме тази тема, тя беше и при Председателя и при 
съветниците представена. Искам да уточня няколко неща, хубаво е че ме връщате в седемдесет и не
знам коя година, защото Лило Йоцов и Горчев ме заплашваха от 56 год. когато даже майка ми и бащи 
ми не са се познавали и аз не съм си бил родил. По отношение на това, какво е направено, какво е 
минало, защото е стигнало до тук, през колко администрации е минало и защо сега не се решава в 
рамките на това време. Вероятно това, което казвате е така и отново Ви казвам в този бих казал спор, 
който така или иначе трябва да бъде решен по съдебен път. Опитах се да елиминирам лица и хора Вие 
също не назовахте имена, защото не е почтено. Искам да Ви отговоря следното нещо, аз никога, никъде 
и никого не съм заплашвал с уволнение в онази сграда, обикновено като Кмет назначавам и уволнявам 
аз, няма кои друг да уволнява значи това е насочено към мен. Това, което мога да кажа е, че се опитах 
максимално да отстраня хора, които живеят в тази централна градска част, които по стечение на 
обстоятелствата работят в общината, някои работят и отдавна. Вие не коментирахте и други имена на 
други хора в това число и юристи, които също работят в общината, които са деца или роднини на други 
хора, които десетилетия работят там. Аз нямам желанието в този личен конфликт да останете с 
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впечатление, че някои прави някаква поръчка, която е насочена срещу Вас и срещу другите хора, които 
са там. Опитах се максимално да извадя тези хора, които не желаете да Ви отговарят, но аз не мога да 
извадя 1/3 от техническата служба, защото просто няма да има кои да отговори. В този случай и след 
тези коментари и този отговор и това, което сте го дали като питане се ангажирам сега отново да Ви 
кажа – ще получите официален отговор още веднъж за абсолютно всичко, което го има и е направено и 
е изложено и ако това нещо не е така аз мисля наистина в случая ще се стигне до друго място, това не е 
единствен случай. Опитвам се да Ви кажа и се старая, говоря чисто добронамерено и коректно никои 
да не остане с подобно впечатлени. Отстраних един или двама от разглеждането на преписката защото 
усетих, че нямате доверие и се притеснявате, а това са хора, които Вие познавате преди да познавате 
мен и някои от тях доста, доста по-рано. Опитах се максимално в тази работа да разберете, че наистина 
съм искрен и желая този въпрос да бъде решен и да бъде отговорено до край. Затова Ви моля, понеже 
разбрах, че сте записан при Председателя и това е Ваше право, както и на всички граждани на 
Монтана, ще получите още веднъж този отговор, да ми дадете кои да не участват в изготвянето на този 
отговор, ако се окаже в крайна сметка че не може да бъде решен въпроса тогава наистина той трябва да 
бъде решен на друго място. Аз също не желая да се отказвате. Вашия казус е един от тези 15-20, една 
част от тях решихме, една част останаха, които са от десетилетия.

Г-Н ИЛИЯ ИЛИЕВ: Г-н Кмете, извинявам се, че Ви прекъсвам, но нашия казус се решава с 
тълкуване на думата „право на ползване” и „отстъпено право на строеж”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По това няма спор, моля ви се. Има спор само по отношение на 
различните квадратури, които са актувани като общинска собственост и това което е отчуждено. Това 
са вещи права, които са учредени във Ваша полза и никои не може да ги промени. Извинявам се, че се 
намесвам.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Напротив, нормално защото има питане и до ОбС и до мен. Наистина 
търся възможност, колкото е възможно тези казуси да бъдат елиминирани, да не остават. Това което е 
останало от десетилетия или от години, че някои има някаква лоша умисъл да бъде решен Вашия 
въпрос напротив точно обратното. Вземете го случай, разгледайте го от двете страни отново и на 
комисии не само по Молби и жалби и по ТСУ не възразявам това нещо да стане. В никакъв случай не 
искам да се отказвате от подобно нещо, напротив това е Ваше право и никои не може да Ви спре. 
Искам да ви кажа, че от моя страна не само във Вашия случай, а в които и да е няма някакъв интерес 
или конфликт на интереси, който да ме накара да спра разглеждането на този въпрос съобразявайки се 
с някои от администрацията.

Г-Н ИЛИЯ ИЛИЕВ: Последно, нашия спор по отношение отстъпеното право на строеж и 
правото на ползване, ние сме го платили това право на ползване. Аз преснимах всички документи и 
съм ги предоставил на господата. За това аз спора, че ние не може да бъдем тълкувани и третирани, 
като отстъпено право на строеж, аз съм го платил това.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Разбрахме. Конкретизирайте си питанията, тези които сега ги 
изложи още веднъж, всичките документации, които ги имаме при нас ще бъдат разгледани отново и 
тогава вече ще дадем писмено. Никои не спори по това, че ти е отстъпено право на стоеж и право на 
ползване, спора е по отношение различията в квадратурата на площите, които Вие сте платили като 
отчуждение. По това питане спираме. 

Има ли нови питания към Кмета на общината от общински съветници? Закривам двадесет и 
шестата сесия на ОбС – Монтана.

Заседанието бе закрито в 16,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/


